

Компания EUROTEC SRL приняла участие в выставке PIR EXPO -2020.

Тема года PIR EXPO 2020 – ВРЕМЯ ЖИВОГО ОБЩЕНИЯ, а это то, чего нам всем так недоставало весь прошедший год, и мы рады поблагодарить всех наших партнеров посетивших стенд EUROTEC SRL в период выставки

Девизом же нашей компании на выставке стала – Термо-дезинфекция!

Посудомоечные машины EUROTEC SRL (торговые бренды ELETTROBAR и COLGED) полностью соответствуют действующим в настоящее время стандартам по обеспечению безупречной гигиены мытья посуды.

Кроме того, посудомоечные машины COLGED серии TopTech и ELETTROBAR серии Mistral и River имеют программу термической дезинфекции ProSan в соответствии с методом значений A0, основанным на стандарте ISO 15883-1

Дезинфицировано, а не просто чисто!



elettrobar
The Benefit Makers



COLGED
useful innovation

EUROTEC SRL took part in PIR EXPO -2020 exhibition.

PIR EXPO 2020 theme this year was TIME OF LIVE COMMUNICATION, and this is what we all lacked so much over the past year, and we are glad to thank all our partners who visited the EUROTEC SRL stand during the exhibition

The slogan of our company at the exhibition was - THERMO-DISINFECTION!

Dishwashers EUROTEC SRL (ELETTROBAR and COLGED brands) fully comply with the current standards for ensuring perfect dishwashing hygiene.

In addition, the COLGED TopTech and ELETTROBAR Mistral and River series dishwashers have a ProSan thermal disinfection program according to the A0 value method based on ISO 15883-1

Disinfected, not just cleaned!